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Protokoll 6/07 
 
 
Møte: Bydelsutvalget  
Møtested: Kantinen, Sørkedalsveien 148 3. etg.  

Møtetid: torsdag 06. september 2007 kl. 17.15     
Sekretariat: 23476014  
 
 
Møteleder: Elin Horn Galtung (H)  
   
Tilstede: Elenor W. Holter (H) 

Gunnar Stavnes (H) 
Arild Gjervan (H) 
Tove Ore (H) 
Bjørn Øiulfstad (H) 
Ellen Lerberg (SV) 
Anette Prøis Fearnely (SV) 
Trygve Gjertsen (Frp) 
Karin C. Matheson Seem (Frp) 
Carl Lindblad (A) 
Terje Bjøro (V) 

 

   
Forfall: Bertel O. Steen (H) uoppsettelig arbeid 

Harald Johan Cappelen (H) syk 
Turid Klette (A) uoppsettelig arbeid 

 

   
Som vara møtte: Ida Helene Tschudi Heilemann (H) fra kl. 17.40 

(under åpen halvtime) 
Sven Marius Gjeruldsen (H) 
Anne M. Fjermeros (A) 
 
Det var 14 stemmeberettigede fra kl. 17.15 og 15 
stemmeberettigede fra kl. 17.40 

 

   
I tillegg møtte: Bydelsdirektør Jan Hagen 

Avd. sjef Jan O. Nytveit 
Avdelingssjef Marit Jansen 
Ass. Avd. sjef Lillian E. Aakervik 

 

   
Møtesekretær: Anne Marie Nordby  
 



 
Godkjenning av innkalling 
Protokollen ble godkjent uten merknader 
 
Godkjenning av sakskart 
Bydelsdirektøren fremmet forslag til 2 nye saker: 
Søknad om bevilling fra Troffelgrisene - Troffelgrisene Ltd - Gressbanen café og 
selskapslokaler - Stasjonsveien 24 
Søknad om bevilling fra Ica Detalj AS - Ica Supermarked Vinderen avd 8602 - Borgenveien 
50 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag til ny sak:  
Reetablering av Vinderen helsestasjon 
Pleie- og omsorgssak, omtalt i VG 02.09.07.  
Bussrute 47 
 
Carl Lindblad (A) fremmet følgende forslag til sak vedrørende Reetablering av Vinderen 
helsestasjon: 
Saken avvises da det ikke er innkommet nye opplysninger i saken. 
 
Sak Pleie- og omsorgssak, omtalt i VG 02.09.07 ble vedtatt satt på kartet til lukket møte med 
13 (7H+2Frp+2SV+2A) stemmer mot 1 (V) stemme. 
 
Sak reetablering av Vinderen helsestasjon ble vedtatt avvist med 13 (7H+2Frp+2SV+2A) 
stemmer mot 1 (V) stemme. 
 
Følgende nye saker ble vedtatt satt på kartet: 
Sak 157 /07  Søknad om bevilling fra Troffelgrisene - Troffelgrisene Ltd - Gressbanen café og    
                     selskapslokaler - Stasjonsveien 24 
Sak 158 /07  Søknad om bevilling fra Ica Detalj AS - Ica Supermarked Vinderen avd 8602 –  
                     Borgenveien 50 
Sak 159 /07  Bussrute 47 
 
Åpen halvtime 
Reidar Efraimsen, Leder av Vestre Aker Eldreråd tok opp saker vedrørende Innsatsteam, 
Brannforebyggende arbeid, brukervalg i hjemmesykepleien og rapporter fra tilsynsutvalgene. 
 
Arve Johannessen, medlem av Vestre Aker eldreråd tok opp kvaliteten på suppen på 
dagsenteret på tirsdager og tordager. 
 
Ingrid Hustad Hansen tok ordet til sak 136/07 Søndre Rød 2A - Klage over Plan- og 
bygningsetatens avslag på søknad om dispensasjon fra regulert byggegrense 
 
Erik Lessner, Olaf Bullsvei, tok ordet til sak 159/07 Bussrute 47 Røa Ring 
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Sak 131 /07  Protokoll 14. juni 2007 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra bydelsutvalgets møte 14. juni 2007. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra bydelsutvalgets møte 14. juni 2007. 
 

 Sak 132 /07  REGNSKAPSRAPPORTERING PR.31.07.07 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen om bydelens økonomiske situasjon til orientering.  
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen om bydelens økonomiske situasjon til orientering.  
 

 Sak 133 /07  Nordengveien 7-9, Røa.  Planforslag til offentlig 
ettersyn 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmer følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg er positiv til ny reguleringsplan for Nordengveien 7-9. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg mener at de trafikale forholdene er best ivaretatt ved at all tilkjøring 
foregår via Nordengveien. 
 
Elin Horn Galtung (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg er positiv til ny reguleringsplan for Nordengveien 7-9. 
Vestre Aker bydelsutvalg mener at de trafikale forholdene er best ivaretatt ved at all tilkjøring 
foregår via Vækerøveien, da Nordengveien er en boligvei. 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget i Vestre Aker (BUVA) kan overhodet ikke akseptere omregulering av 
Nordengveien 7-9, Røa, fra friområde til byggeområde for offentlig bygning/allmennyttig 
formål  (barnehage/kultursenter).  BUVA ser på området som et viktig grøntområde sentralt i 
bydelen og med stort utviklingspotensiale qua det og ønsker at området blir en vakker 
kirkepark til glede for bydelens beboere.  Det må ikke godtas at grønne 
lunger/nærrekreasjonsområder tas til barnehager eller andre nyttige institusjoner. 
 
Det henvises for øvrig til muligheten til å bygge barnehage i Gamle Hovsetervei 3.  Det er 
bekymringsverdig at et friområde omreguleres til byggeområde.  BUVA vil fremheve at den 
skisserte utbygging i kirkeparken vil være et ytterligere tilbakeslag for den grønne profilen og 
krever at reguleringsplanen for Røa sentrum følges. 
 
Venstres forslag falt med 14 (8H+2Frp+2SV+2A) stemmer mot 1 (V). 



Elin Horn Galtungs forslag falt med 11 (6H+2Frp+2A+1V) stemmer mot 4 (2H+2SV) 
stemmer. 
 
BMS-komiteens forslag ble vedtatt med 10 (6H+2Frp+2A) stemmer mot 5 (2H+2SV+1V) 
stemmer. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg er positiv til ny reguleringsplan for Nordengveien 7-9. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg mener at de trafikale forholdene er best ivaretatt ved at all tilkjøring 
foregår via Nordengveien. 
 

 Sak 134 /07  Varsel om planforslag med forenklet saksbehandling - 
Holmenveien 7, 7B og 9B 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmer følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter Plan- og bygningsetatens forslag om at området reguleres  til 
felles avkjørsel til Holmenveien 7, 7B, 9B og Borgenveien 64 og fremtidig utskilte parseller 
av disse. 
Deler av Holmenveien 9 omreguleres fra felles avkjørsel nr.1 til byggeområde for boliger, 
kontorer og forretninger i følge S-3892, 17.04.2007. 
Felles avkjørsel til eiendommene Holmenveien 7, 7B, 9B og Borgenveien 64 og fremtidig 
utskilte parseller av disse, foreslås plassert som i dagens situasjon. 
Ved eventuell fremtidig sammenføyning av Holmenveien 7B og Borgenveien 64 forutsettes 
det at fellesavkjørsel 1 benyttes som avkjørsel. 
Den tidligere regulerte fellesavkjørselen over Holmenveien 9, reguleres tilbake til 
byggeområde for boliger, kontorer og forretninger, ifølge reguleringsbestemmelse S-3892, 
17.04.2007. Tidligere byggegrense flyttes østover og legges parallelt med eiendomsgrensen. 
En ny regulert felles avkjørsel over Holmenveien 7 vil minske byggeområdet på eiendommen 
med 10-11%. Holmenveien 7 får derfor endret sin BYA fra 30% til 34% som kompensasjon. 
Det forutsettes imidlertid at dagens reguleringsbestemmelser om gesims og mønehøyde 
beholdes. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter Plan- og bygningsetatens forslag om at området reguleres  til 
felles avkjørsel til Holmenveien 7, 7B, 9B og Borgenveien 64 og fremtidig utskilte parseller av 
disse. 
Deler av Holmenveien 9 omreguleres fra felles avkjørsel nr.1 til byggeområde for boliger, 
kontorer og forretninger i følge S-3892, 17.04.2007. 
Felles avkjørsel til eiendommene Holmenveien 7, 7B, 9B og Borgenveien 64 og fremtidig 
utskilte parseller av disse, foreslås plassert som i dagens situasjon. 
Ved eventuell fremtidig sammenføyning av Holmenveien 7B og Borgenveien 64 forutsettes det 
at fellesavkjørsel 1 benyttes som avkjørsel. 
Den tidligere regulerte fellesavkjørselen over Holmenveien 9, reguleres tilbake til 
byggeområde for boliger, kontorer og forretninger, ifølge reguleringsbestemmelse S-3892, 
17.04.2007. Tidligere byggegrense flyttes østover og legges parallelt med eiendomsgrensen. 
En ny regulert felles avkjørsel over Holmenveien 7 vil minske byggeområdet på eiendommen 
med 10-11%. Holmenveien 7 får derfor endret sin BYA fra 30% til 34% som kompensasjon. 
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Det forutsettes imidlertid at dagens reguleringsbestemmelser om gesims og mønehøyde 
beholdes. 
 

 Sak 135 /07  Gamle Hovsetervei 3 Gnr. 32, bnr. 488 og 2 mindre 
parseller av gnr 32, bnr 3 - forslag til reguleringsplan 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg har ingen innvendinger mot forslag fra Riseng & Kiehl AS 
Arkitekter MNAL, på vegne av Statsbygg, til reguleringsplan for Gamle Hovsetervei 3 Gnr. 
32, bnr. 488 og 2 mindre parseller av gnr 32, bnr 3  
 
Bydelsutvalget forutsetter at trafikkstøyen hensyntas i tråd med Helse- og velferdsetatens 
innspill: ”området nærmere enn 20 meter fra senterlinje i Stasjonsveien ligger i ”rød sone” og 
er ikke egnet til støyfølsomme bruksformål. Området som ligger litt lengre fra Stasjonsveien 
ligger i ”gul sone” der det ifølge planretningslinjene kreves støyfaglige vurderinger.” 
 
Bydelsutvalget støtter også Samferdselsetatens innspill: ”Fortauet langs Gamle Hovsetervei 
ikke er opparbeidet i hht. gjeldende regulering og det må påregnes at det stilles krav om at 
dette blir opparbeidet. Krav til støyskjerming skal tilfredsstilles i henhold til MD’s T-1442 
eller senere vedtatte forskrifter, vedtekter eller retningslinjer og må medtas i 
reguleringsbestemmelsene. Krav til luftforurensning må være i henhold til nasjonale mål. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmer følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg anser denne sak som meget viktig for den fremtidige 
strøksutviklingen i dette området. Den fremlagte dokumentasjon er meget omfattende, hvilket 
krever nærmere vurderinger fra BUs side. BU anser blant annet at det er nødvendig å vurdere 
muligheten for å avsette område for barnehage innenfor dette området. Det bør også vurderes 
om deler av området, for eksempel idrettsanleggene, kan benyttes av allmennheten. BU ber 
om et eget møte så snart som mulig med tiltakshaver, med henblikk på å få avklart områdets 
tilpassing til de nærliggende områders funksjon og form.  
 
Bydelsdirektørens forslag falt. 
 
Bjørn Øiulfstad (H) fremmet følgende tilleggsforslag til BMS-komiteens forslag: 
Bydelsutvalget ber om at de trafikkmessige konsekvenser av utbyggingen blir grundig 
vurdert. 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende endringsforslag til BMS-komiteens forslag til vedtak: 
3. setning i BMS-komiteens forslag tas ut og erstattes med:  ”Bydelsutvalget forutsetter at det 
finnes plass til barnehage innfor området.” 
 
Høyres tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 
Venstres endringsforslag falt med 12 (8H+2Frp+2A) stemmer mot 3 (2SV+1V) stemmer. 
BMS-komiteens forslag ble vedtatt med 12 (8H+2Frp+2A) stemmer mot 3 (2SV+1V) 
stemmer 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg anser denne sak som meget viktig for den fremtidige 
strøksutviklingen i dette området. Den fremlagte dokumentasjon er meget omfattende, hvilket 
krever nærmere vurderinger fra BUs side. BU anser blant annet at det er nødvendig å 



vurdere muligheten for å avsette område for barnehage innenfor dette området. Det bør også 
vurderes om deler av området, for eksempel idrettsanleggene, kan benyttes av allmennheten.  
 
Bydelsutvalget ber om at de trafikkmessige konsekvenser av utbyggingen blir grundig vurdert. 
 
BU ber om et eget møte så snart som mulig med tiltakshaver, med henblikk på å få avklart 
områdets tilpassing til de nærliggende områders funksjon og form.  
 

 Sak 136 /07  Søndre Rød 2A - Klage over Plan- og bygningsetatens 
avslag på søknad om dispensasjon fra regulert 
byggegrense 

 
Plan- og bygningsetatens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget i bydel Vestre Aker finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
avslag  av 06.06.2007  om i medhold av plan- og bygningslovens §7 å gi dispensasjon fra 
gjeldende regulering hva gjelder oppføring av tiltak utenfor eiendommens byggegrense.  
 
Klagen fra Bertin Hansen og Ingrid Hustad Hansen anbefales ikke tatt til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget i bydel Vestre Aker finner grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
avslag  av 06.06.2007  om i medhold av plan- og bygningslovens §7 å gi dispensasjon fra 
gjeldende regulering hva gjelder oppføring av tiltak utenfor eiendommens byggegrense.  
 
Klagen fra Bertin Hansen og Ingrid Hustad Hansen tas til følge. 
 
Begrunnelse for omgjøring av PBEs vedtak: 
Saken vil ikke skape presedens 
Ingen naboer har protestert 
Det handler om en beskjeden utbygging 
Utbyggingen holder seg innenfor U-graden 
Friluftsetaten gir sin anbefaling. 
 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget i bydel Vestre Aker finner grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens avslag  
av 06.06.2007  om i medhold av plan- og bygningslovens §7 å gi dispensasjon fra gjeldende 
regulering hva gjelder oppføring av tiltak utenfor eiendommens byggegrense.  
 
Klagen fra Bertin Hansen og Ingrid Hustad Hansen tas til følge. 
 
Begrunnelse for omgjøring av PBEs vedtak: 
Saken vil ikke skape presedens 
Ingen naboer har protestert 
Det handler om en beskjeden utbygging 
Utbyggingen holder seg innenfor U-graden 
Friluftsetaten gir sin anbefaling. 
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 Sak 137 /07  Forslag til kommunedelplan for torg og møteplasser - 
Offentlig ettersyn. 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter Plan- og bygningsetatens forslag til Kommunedelplan for 
torg og møteplasser generell del og del Bydel 7 Vestre Aker. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter i hovedsak Plan- og bygningsetatens forslag til 
Kommunedelplan for torg og møteplasser. 
 
Bydelsutvalget ønsker imidlertid å gjøre følgende påpekning og korreksjoner som gjelder 
bydel Vestre Aker: 
Dokumentets beskrivelse av Vestre Aker bydel skjemmes beklageligvis av 2 store feil da en 
eksisterende og så viktig møteplass som Hovseter torg er glemt, og bydelsutvalget finner det 
uakseptabelt at forslaget til Områdeplanen for Husebyskogen og Husebyskogen – 
Mulighetsskisse med torg/møteplass er tatt med som eksempel da planen nå er vedtatt som 
uaktuell. 
 
Det skal nå bygges ny flerbrukshall på Voksen, og det er derfor naturlig at hall, ny 
kunstgressbane, friidrettsanlegg og eksisterende grusbane heretter omtales som ”Voksen 
idrettspark”. 
 
Bydelens prioriteringer er: 
 
Vinderen sentrum 
Røa  sentrum 
Hovseter torg 
Slemdal sentrum 
 
Mærradalen som viktig møteplass 
 
Gunnar Stavnes (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Ris Vels punkter i vedlagte brev innarbeides i forslaget 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget i Vestre Aker (BUVA) anser torv- og møteplasser som viktige arenaer og av 
stor betydning for det sosialfellesskap i bydelen.  BUVA vil fremheve at ethvert senter må ha 
et fellesareal, en piazza, et samlingssted, et grøntområde. 
 
Det er uheldig at Røa Torv er regulert til bygging.  BUVA mener at det må foretas 
omregulering til dagens situasjon og opparbeides til et trivelig fellesområde.  Stasjonsområdet 
må ikke overbygges. 
 
Kirkeparken vil også i sin helhet være egnet for et fellesareal for bydelens beboere.  Det 
samme gjelder området utenfor bydelsadministrasjon på Huseby.  Parkeringsplassen bør bli 
parkområde/møteplass. 
 



BUVA vil videre sterkt fremheve de mulighetene som gis ved omregulering av ny 
Sørkedalsvei til fellesarealer, idrettsbruk etc. 
 
Venstres forslag falt med 14 (8H+2Frp+2SV+2A) stemmer mot 1 (V) stemme.. 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
BMS-komiteens forslag ble vedtatt med 14 (8H+2Frp+2SV+2H) stemmer mot 1 (V) stemme. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter i hovedsak Plan- og bygningsetatens forslag til 
Kommunedelplan for torg og møteplasser. 
 
Bydelsutvalget ønsker imidlertid å gjøre følgende påpekning og korreksjoner som gjelder 
bydel Vestre Aker: 
Dokumentets beskrivelse av Vestre Aker bydel skjemmes beklageligvis av 2 store feil da en 
eksisterende og så viktig møteplass som Hovseter torg er glemt, og bydelsutvalget finner det 
uakseptabelt at forslaget til Områdeplanen for Husebyskogen og Husebyskogen – 
Mulighetsskisse med torg/møteplass er tatt med som eksempel da planen nå er vedtatt som 
uaktuell. 
 
Det skal nå bygges ny flerbrukshall på Voksen, og det er derfor naturlig at hall, ny 
kunstgressbane, friidrettsanlegg og eksisterende grusbane heretter omtales som ”Voksen 
idrettspark”. 
 
Bydelens prioriteringer er: 
 
Vinderen sentrum 
Røa  sentrum 
Hovseter torg 
Slemdal sentrum 
 
Mærradalen som viktig møteplass 
 
Ris Vels punkter i vedlagte brev innarbeides i forslaget 
 

 Sak 138 /07  Verneplan for Akergårdene - Høring 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg slutter seg til Byantikvarens anbefalinger. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg slutter seg til Byantikvarens anbefalinger. 
 

 Sak 139 /07  Klagesak - Heggelibakken 67 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget i bydel Vestre Aker finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
avslag  av 12.03.2007  om i medhold av plan- og bygningslovens §7 å gi dispensasjon fra 
gjeldende regulering hva gjelder tilbygg til enebolig.  
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Klagen fra Husju§ ved Rolf Schyberg Andreassen på vegne av tiltakshaver  anbefales ikke tatt 
til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget i bydel Vestre Aker finner grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
avslag  av 12.03.2007  om i medhold av plan- og bygningslovens §7 å gi dispensasjon fra 
gjeldende regulering hva gjelder tilbygg til enebolig.  
 
Klagen fra Husju§ ved Rolf Schyberg Andreassen på vegne av tiltakshaver tas  til følge. 
 
Venstres forslag falt med 14 (8H+2Frp+2SV+2A) stemmer mot 1 (V) stemme. 
BMS-komiteens forslag ble vedtatt med 14 (8H+2Frp+2SV+2A) stemmer mot 1 (V) stemme. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget i bydel Vestre Aker finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
avslag  av 12.03.2007  om i medhold av plan- og bygningslovens §7 å gi dispensasjon fra 
gjeldende regulering hva gjelder tilbygg til enebolig.  
 
Klagen fra Husju§ ved Rolf Schyberg Andreassen på vegne av tiltakshaver  anbefales ikke tatt 
til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 

 Sak 140 /07  Ombygging av eksisterende bilverksted i 
Sørkedalsveien 175 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter Røa Autocos planer for ombygging av eksisterende 
bilverksted i Sørkedalsveien 175. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter Røa Autocos planer for ombygging av eksisterende 
bilverksted i Sørkedalsveien 175.  
Utbyggingen skjer på eget ansvar. Det forutsettes at tiltaket ikke på noen måte er til hinder for 
utbygging av fremtidig Røatunnel.  
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter Røa Autocos planer for ombygging av eksisterende 
bilverksted i Sørkedalsveien 175.  
Utbyggingen skjer på eget ansvar.. Det forutsettes at tiltaket ikke på noen måte er til hinder 
for utbygging av fremtidig Røatunnel.  
 

 Sak 141 /07  Vedrørende adressering av Orreskogen 
 



Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg slutter seg til navnet Orreskogen på vei gjennom nytt boligfelt i 
Orreskogen.  
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg  viser til Instruks for navnsetting av gater, veier, plasser m.v. i Oslo 
punkt 4 der hjemmelen til å fatte endelig avgjørelse i navnesaker er lagt til bydelsutvalget i 
den enkelte bydel, og fatter med dette vedtak om at vei gjennom nytt boligfelt i Orreskogen 
får  navnet Orreskogen.  
 
Terje Bjøro  (V) fremla følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget i Vestre Aker (BUVA) viser til Instruks for navnsetting av gater, veier, plasser 
m.v. i Oslo punkt 4 der hjemmelen til å fatte endelig avgjørelse i navnesaker er lagt til 
bydelsutvalget i den enkelte bydel.  BUVA ønsker at slike vedtak går gjennom en 
demokratisk prosess der lokalt historielag, velforening etc. er aktuell høringsinstans. 
 
BUVA vil fatte vedtak etter dette er gjort, men vil peke på muligheten av å kunne gi navn til 
avdøde enkeltpersoner som har hatt stor betydning for området. 
 
Venstres forslag falt med 14 (8H+2Frp+2SV+2A) stemmer mot 1 (V) stemme. 
BMS-komiteens forslag ble vedtatt med 14 (8H+2Frp+2SV+2A) stemmer mot 1 (V) stemme. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg  viser til Instruks for navnsetting av gater, veier, plasser m.v. i Oslo 
punkt 4 der hjemmelen til å fatte endelig avgjørelse i navnesaker er lagt til bydelsutvalget i 
den enkelte bydel, og fatter med dette vedtak om at vei gjennom nytt boligfelt i Orreskogen får  
navnet Orreskogen.  
 

 Sak 142 /07  Bestemmelse av adresse - Hustun i Sørkedalen, 
Vennerbakken 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter henvendelsen fra Vennerbakken Grendelag og viser til 
Instruks for navnsetting av gater, veier, plasser m.v. i Oslo punkt 4 der hjemmelen til å fatte 
endelig avgjørelse i navnesaker er lagt til bydelsutvalget i den enkelte bydel.   Bydel Vestre 
Aker fatter med dette vedtak om at det nybygde hustunet får adresse Vennerbakken 1-6 som 
er i tråd med Instruksens punkt 5. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter henvendelsen fra Vennerbakken Grendelag og viser til 
Instruks for navnsetting av gater, veier, plasser m.v. i Oslo punkt 4 der hjemmelen til å fatte 
endelig avgjørelse i navnesaker er lagt til bydelsutvalget i den enkelte bydel.   Bydel Vestre 
Aker fatter med dette vedtak om at det nybygde hustunet får adresse Vennerbakken 1-6 som er 
i tråd med Instruksens punkt 5. 
 

 Sak 143 /07  Ris Skolevei 1 og 3A - Avslag på søknad om tillatelse 
for tiltak etter Plan- og bygningslovens § 93 
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Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker Bydelsutvalg tar avslag på søknad om tillatelse for tiltak etter plan- og 
bygningslovens § 93  i Ris skolevei 1 og 3A til orientering. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker Bydelsutvalg tar avslag på søknad om tillatelse for tiltak etter plan- og 
bygningslovens § 93  i Ris skolevei 1 og 3A til orientering. 
 

 Sak 144 /07  Holmenkollveien nord for skianlegget -orientering om 
ny fartsgrense 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak: 
Vestre Aker Bydelsutvalg tar Samferdselsetatens vedtak om ny fartsgrense nord for 
skianlegget i Holmenkollveien til orientering.  
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Bydelsutvalget i Vestre Aker (BUVA) tar Samferdselsetatens vedtak om ny fartsgrense nord 
for skianlegget i Holmenkollveien til orientering med stor beklagelse.  Vedtaket er en 
uheldig overprøving av det lokale folkevalgte organ.  Konsekvensene vil bli et fartsnivå 
som svekker trafikksikkerheten og kan medføre ulykker. 
 
Venstres tilleggsforslag falt med 14 (8H+2Frp+2SV+2A) stemmer mot 1 (V) stemme.. 
BMS-komiteens forslag ble vedtatt med 14 (8H+2Frp+2SV+2A) stemmer mot 1 (V) stemme. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker Bydelsutvalg tar Samferdselsetatens vedtak om ny fartsgrense nord for 
skianlegget i Holmenkollveien til orientering.  
 

 Sak 145 /07  Vedr. begjæring om omgjøring Haakon den godes vei 6 
A Fylkesmannen tar ikke begjæringen til følge 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker Bydelsutvalg tar til orientering Fylkesmannens avgjørelse om ikke å ta begjæring 
om omgjøring av Fylkesmannens vedtak av 11.04.07 til følge. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker Bydelsutvalg tar til orientering Fylkesmannens avgjørelse om ikke å ta begjæring 
om omgjøring av Fylkesmannens vedtak av 11.04.07 til følge. 
 

 Sak 146 /07  Avslag Dagaliveien 14 B søppelskur 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 



Vestre Aker Bydelsutvalg tar pålegg om fjerning av søppelskur i Dagaliveien 
14B til orientering. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig fattet. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker Bydelsutvalg tar pålegg om fjerning av søppelskur i Dagaliveien 
14B til orientering. 
 

 Sak 147 /07  Grindbakken skole - Forslag om nye humper 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter Samferdselsetatens forslag om hump i Voksenkollveien ved 
Ullveien, hump i Lillevannsveien ved Skogen stasjon, fartsgrense på 40 km/t i 
Lillevannsveien fra Skogen stasjon til nr. 68, herfra til slutt foreslås fartsgrense 30 km/t. 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget i Vestre Aker (BUVA) vil i tillegg fremheve betydningen av å ferdigstille 
fortau i de nevnte veier. 
 
Venstres tilleggsforslag falt med 11 (7H+2Frp+1SV+1A) stemmer mot 4 (1H+1A+1SV+1V) 
stemmer. 
 
BMS-komiteens forslag ble deretter enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter Samferdselsetatens forslag om hump i Voksenkollveien ved 
Ullveien, hump i Lillevannsveien ved Skogen stasjon, fartsgrense på 40 km/t i Lillevannsveien 
fra Skogen stasjon til nr. 68, herfra til slutt foreslås fartsgrense 30 km/t. 
 

 Sak 148 /07  Varsel om reguleringsforslag Tennisveien 18 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg viser til uttalelse fra BU- møtet den 8.mars 2007.  Det forutsettes at 
småhusplanen med tilhørende veileder blir etterlevd, inklusive strøkstilpasning av tak. Det 
vises til Samferdselsetatens anmodning om opparbeidelse av fortau med bredde 2 m på 
nordsiden av veien langs hele strekningen fra eiendommen til Slemdal. BU anbefaler at dette 
tiltak iverksettes.  
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig fattet. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg viser til uttalelse fra BU- møtet den 8.mars 2007.  Det forutsettes at 
småhusplanen med tilhørende veileder blir etterlevd, inklusive strøkstilpasning av tak. Det 
vises til Samferdselsetatens anmodning om opparbeidelse av fortau med bredde 2 m på 
nordsiden av veien langs hele strekningen fra eiendommen til Slemdal. BU anbefaler at dette 
tiltak iverksettes.  
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 Sak 149 /07  Innspill til Oslo kommunes omsorgsmelding og 
sykehjemsbehovsplan 

 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget slutter seg til bydeldirektørens innspill til Oslo kommunes omsorgsmelding og 
sykehjemsbehovsplan med følgende tilføyelse: Helse- og sosialkomiteen ber om at 
sykehjemsetaten fremlegger tidsplan for arbeidet med omgjøring av dobbeltrom til enkeltrom. 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak. 
Bydelsutvalget slutter seg til bydeldirektørens innspill til Oslo kommunes omsorgsmelding og 
sykehjemsbehovsplan med følgende tilføyelse: Helse- og sosialkomiteen ber om at 
sykehjemsetaten fremlegger tidsplan for arbeidet med omgjøring av dobbeltrom til enkeltrom. 
 

 Sak 150 /07  TILSYN VED HOVSETERHJEMMET 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapportene og kommentarene til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapportene og kommentarene til orientering. 
 

Sak 151 /07  TILSYNSRAPPORT AKTIVITETSSENTERET 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten til orientering med følgende tilføyelse: I bydelen er det to 
dagsentre for utviklingshemmede. Det bør opprettes et eget tilsynsutvalg disse.  
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten til orientering med følgende tilføyelse: I bydelen er det to 
dagsentre for utviklingshemmede. Det bør opprettes et eget tilsynsutvalg disse.  
 

 Sak 152 /07  Høring - NOU 2007 nr 6 Formål for framtida - Formål 
for barnehagen og opplæringen 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens kommentarer til NOU 2007:6 ”Formål for 
framtida”. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 



Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens kommentarer til NOU 2007:6 ”Formål for 
framtida”. 
 

 Sak 153 /07  Overføring av ansvaret for skolefritidsordningen fra 
bydelene til Utdanningsetaten. Informasjon og 
drøftingsplikt med organisasjonene 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til byrådsavdeling for barn og utdannings forslag om overføring av 
ansvaret for skolefritidsordningene fra bydelene til utdanningsetaten. 
 
Høyre og Venstre fremmet følgende omforente forslag til vedtak: 
 
Ansvaret for SFO har vært flyttet mellom bydel og Utdanningsetaten flere ganger. Hver gang 
byrådet har fremmet en overføring av ansvaret, er det ikke på bakgrunn av dårlig kvalitet eller 
andre klager.  SFOene har fungert meget bra de gangene bydelene har hatt ansvaret.  Både 
bydelsadministrasjonen og bydelsutvalget  er nærmere problemstillingene og har mer erfaring 
med å organisere barn og unges fritid. Skolenes ledelse har meget stor innflytelse på skolenes 
driftsstyrer og dreier derfor all oppmerksomhet til undervisningsdelen og ser i mange tilfeller 
SFO tilbudet mer som en økonomisk melkeku istedenfor et godt fritidstilbud til barna. 
 
Byrådet mener at UDE vil ha større muligheter til å utvikle en mer helhetlig dag for barna ved 
å overføre ansvaret  for SFO fra bydelene.  Dette er riktig hvis det samtidig ville bli innført 
heldagsskolen.  Da først kan man få større fleksibilitet mellom undervisningsdelen og 
fritidsdelen.  Slik skoledagen er lagt opp i dag, er hele fritidsdelen  etter skoletid, og den er 
frivillig. Erfaringene fra forrige periode skolene hadde ansvaret for SFO, var at skolens 
undervisningspersonalet ikke involverte seg i SFO.  De hadde mer enn nok med 
undervisningstilbudet og var ikke spesielt  interessert i fritidsdelen.  Det var ytterst sjelden at 
man klarte å kombinere  lærer- og lærer assistent stillingene med en SFO assistent.   
 
Argumentet med at det lettere vil bli et tilnærmet mer likt SFO tilbud uansett hvor man bor i 
byen ved at UDE overtar ansvaret, mener vi ikke er riktig.  For det første er behovene for 
hvilket tilbud barna og foreldre ønsker skal dekkes i SFO tiden forskjellig fra bydel til bydel.  
I de østlige bydelene er leksehjelp meget viktig og tar mer tid og ressurser enn i andre 
bydeler.  I andre bydeler bruker man mer tid på kurs og aktiviteter enn leksehjelp.  En annen 
ting er hvor stor vekt man skal legge på matservering – varm eller kald, og der er det store 
forskjeller til kjøkkenfasilitetene.  Så vi mener at det bedre at hver enkel SFO legger opp til 
hva barna og foreldre ønsker og lokalene kan tilby. 
 
I saksfremstilling fra byrådsavdelingen er det ikke nevnt hvem som skal ha ansvaret for 
tilskudd til barn med spesielle behov.  Skal budsjettrammen for ekstrahjelp til disse barna 
også overføres til UDE?  I så fall er vi meget skeptisk på bakgrunn av tidligere periode hvor 
UDE hadde ansvaret.  Da ble det kun gitt et fast beløp pr. barn.  Det faller ofte skjevt ut fordi 
de kjenner ikke til barnas behov så godt som bydelen som har hatt ansvar for de samme barna 
mens de gikk i barnehagen.  
 
En annen viktig konsekvens som ikke blir tatt opp er vilkårene for private 
skolefritidsordninger i kommunale skoler.  I Vestre Aker har vi 3 stk.   på henholdsvis 
Slemdal skole,  Svendstuen skole og Huseby skole. I byrådssak 66/02  sies det tydelig at disse 
ordningene bør likebehandles økonomisk med de offentlige. Frem til i dag har dette vært 
ivaretatt ved at bydelen har inngått leieavtaler med skolene og dekket disse på lik måte som 
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for de kommunale SFOene.  I tillegg har de private fått et mindre tilskudd pr mnd til driften, 
på lik linje med at bydelen dekker differansen mellom foreldrebetaling og kostnadene i de 
kommunale SFOene.  Foreldrebetalingen klarer ikke å dekke alle kostnadene og bydelene må 
derfor gi et tilskudd. Dette tar de fra rammetilskuddet fra staten.  ”Staten gir tilskudd til å 
dekke deler av utgiftene til kommunene og fylkeskommunene gitt som et rammetilskudd etter 
regler gitt av departementet. ” §13-9 Opplæringsloven.  
 
Forslag til vedtak: 
1. Bydelsutvalg Vestre Aker er av den oppfatningen at det å overføre ansvaret for  

skolefritidsordningene fra bydelene til utdanningsetaten ikke er en god løsning i dag.  En 
slik overføring anses som lite hensiktsmessig så lenge ”Heldagsskolen” ikke er innført.  
Bydelsutvalget mener det må tas initiativ til en kommunal rammeplan for hva SFO bør 
inneholde, men som samtidig tillater stor grad av lokal variasjon tilpasset elevene og 
nærmiljøet. 

 
Bydelsutvalget vil fremheve viktigheten av at rektor og SFO-leder samarbeider om det 
pedagogiske inneholdet – SFO-lederne bør ha pedagogisk kompetanse eller bakgrunn, noe 
som vil bidra til å heve kvaliteten. 

 
2. Hvis Byrådet overfører ansvaret forutsetter Bydelsutvalget at det er klarlagt hvem som har 

ansvaret for ekstrahjelpstøtten til barn med spesielle behov. 
  
3. Bydelsutvalget forutsetter også  at det økonomiske likestillingsprinsippet  mellom 

kommunale- og private skolefritidstilbud i kommunale skoler, vedtatt i byrådssak 66/02, 
blir videreført. 

 
4. Bydelsutvalget støtter differensierte SFO-satser i Oslo, hvor de som tjeneser mest også 

betaler høyere SFO-sats for sine barn samtidig som lavinntektsfamilier betaler mindre. 
 
5. Bydelsutvalget beklager sterkt at fristen for uttalelse fra bydelene har vært altfor kort og at 

det ikke har vært mulig å involvere alle de parter vi anser nødvendig. 
 
Det omforente forslag ble vedtatt med 9 (8H+1V) stemmer mot 6 (2Frp+2SV+2A) stemmer. 
Administrasjonens forslag falt med 6 (2Frp,2SV+2A) stemmer mot 9 (8H+1V) stemmer. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
1. Bydelsutvalg Vestre Aker er av den oppfatningen at det å overføre ansvaret for  

skolefritidsordningene fra bydelene til utdanningsetaten ikke er en god løsning i dag.  En 
slik overføring anses som lite hensiktsmessig så lenge ”Heldagsskolen” ikke er innført.  
Bydelsutvalget mener det må tas initiativ til en kommunal rammeplan for hva SFO bør 
inneholde, men som samtidig tillater stor grad av lokal variasjon tilpasset elevene og 
nærmiljøet. 

 
Bydelsutvalget vil fremheve viktigheten av at rektor og SFO-leder samarbeider om det 
pedagogiske inneholdet – SFO-lederne bør ha pedagogisk kompetanse eller bakgrunn, 
noe som vil bidra til å heve kvaliteten. 
 

2. Hvis Byrådet overfører ansvaret forutsetter Bydelsutvalget at det er klarlagt hvem som 
har ansvaret for ekstrahjelpstøtten til barn med spesielle behov. 

 



3. Bydelsutvalget forutsetter også  at det økonomiske likestillingsprinsippet  mellom 
kommunale- og private skolefritidstilbud i kommunale skoler, vedtatt i byrådssak 66/02, 
blir videreført. 

 
4. Bydelsutvalget støtter differensierte SFO-satser i Oslo, hvor de som tjeneser mest også 

betaler høyere SFO-sats for sine barn samtidig som lavinntektsfamilier betaler mindre. 
 
5. Bydelsutvalget beklager sterkt at fristen for uttalelse fra bydelene har vært altfor kort og 

at det ikke har vært mulig å involvere alle de parter vi anser nødvendig. 
 

 Sak 154 /07  Serviceerklæringer fra Seksjon for boliger og 
dagtilbud 

 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens forslag til serviceerklæringer for seksjon for 
Boliger og dagtilbud 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens forslag til serviceerklæringer for seksjon for 
Boliger og dagtilbud 
 

 Sak 155 /07  Statusrapport barnehager 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar bydelsdirektørens statusrapport om barnehageområdet til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsdirektøren orienterte om at det kan se ut til at prosjektet i Rugdeveien kan bli vanskelig 
å realisere, da det ligger i et friområde.  Dersom Omsorgsbygg nå skal gå videre i dette 
prosjektet, må bydelen betale kostnadene dersom prosjektet ikke blir realisert. 
 
Bydelsutvalget ba om å få kostnadsoverslag over disse kostnadene på neste møte før BU tar 
stilling til om prosjektet skal videreføres eller stoppes. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar bydelsdirektørens statusrapport om barnehageområdet til orientering. 
 

 Sak 156 /07  Komitereferater møte 6. september 2007. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 
1. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 21.05.07 tas til orientering 
2. Protokoll fra BMS-komiteens møte 20.08.07 tas til orientering 
3. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen 27.08.07 tas til orientering 
4. Protokoll fra Eldrerådet 27.08.07 tas til orientering 
5. Protokoll fra AU 29.08.07 tas til orientering  
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6. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 18.06.07 
7. Protokoll fra Ungdomsrådet 30.08.07 tas til orientering 
8. Protokoll fra AMU 11.06.07 tas til orientering 
9. Protokoll fra MBU 11.06.07 tas til orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
1. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 21.05.07 tas til orientering 
2. Protokoll fra BMS-komiteens møte 20.08.07 tas til orientering 
3. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen 27.08.07 tas til orientering 
4. Protokoll fra Eldrerådet 27.08.07 tas til orientering 
5. Protokoll fra AU 29.08.07 tas til orientering  
6. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 18.06.07 
7. Protokoll fra Ungdomsrådet 30.08.07 tas til orientering 
8. Protokoll fra AMU 11.06.07 tas til orientering 
9. Protokoll fra MBU 11.06.07 tas til orientering 

 Sak 157 /07  Søknad om bevilling fra Troffelgrisene - Troffelgrisene 
Ltd - Gressbanen café og selskapslokaler - 
Stasjonsveien 24 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg anbefaler at Troffelgrisene – Troffelgrisene Ltd ved Gressbanen 
Cafè og selskapslokaler får serverings- og alminnelig skjenkebevilling med åpningstid inne til 
kl.01.00 og skjenketid til kl.00.30 samt åpningstid ute til kl.22.00 med skjenketid til kl.21.30.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg anbefaler at det gis utvidet åpningstid inne til kl.02.30 og skjenketid 
til kl.02.00 og utvidet åpningstid ute til kl.23.00 med skjenketid til kl.22.30.  
 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg anbefaler at Troffelgrisene – Troffelgrisene Ltd ved Gressbanen 
Cafè og selskapslokaler får serverings- og alminnelig skjenkebevilling med åpningstid inne til 
kl.01.00 og skjenketid til kl.00.30 samt åpningstid ute til kl.22.00 med skjenketid til kl.21.30.  
 
Bydelsdirektørens forslag falt med 10 (3H+2Frp+2SV+2A+1V) stemmer mot 5 (5H) 
stemmer. 
Helse og sosialkomiteens forslag ble vedtatt med 11 (4H+2Frp+2SV+2A+1V) stemmer mot 4 
(4H) stemmer- 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg anbefaler at Troffelgrisene – Troffelgrisene Ltd ved Gressbanen 
Cafè og selskapslokaler får serverings- og alminnelig skjenkebevilling med åpningstid inne til 
kl.01.00 og skjenketid til kl.00.30 samt åpningstid ute til kl.22.00 med skjenketid til kl.21.30.  
 

 Sak 158 /07  Søknad om bevilling fra Ica Detalj AS - Ica 
Supermarked Vinderen avd 8602 - Borgenveien 50 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 



Vestre Aker bydelsutvalg anbefaler at ICA Supermarked As, Borgenveien 50 gis 
salgsbevilling for alkoholholdig drikk med høyst 4,7 volumprosent alkohol/ny bevilling.  
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg anbefaler at ICA Supermarked As, Borgenveien 50 gis 
salgsbevilling for alkoholholdig drikk med høyst 4,7 volumprosent alkohol/ny bevilling. 
 

 Sak 159 /07  Bussrute 47 
 
Venstres forslag til vedtak 
Bydelsutvalget i Vestre Aker (BUVA) beklager at bussrute 47 (Røa ring) ble lagt om til fordel 
for det nye administrasjonssenteret på Huseby på bekostning av området øst for 
Sørkedalsveien.  Dette har ført til en betydelig belastning for beboerne i den østlige del av 
Røa i området som omkranses av Griniveien og Sørkedalsveien.  Det er mange eldre beboere 
her, og mange har selvsagt ikke bil.  BUVA forutsetter at gammel trasè blir gjenopprettet, 
gjerne i tillegg til ny trasè.  BUVA aksepterer ikke at en betydelig del av bydelen får et 
svekket tilbud.  I vår tid burde tilbudet vært betydelig forbedret, ikke forverret. 
Bydelsutvalgets leder skriver brev til Oslo Sporveier og byrådet og beklager det inntrufne og 
krever retting umiddelbart. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Saken oversendes BMS-komiteen for videre behandling. 
 
Møtet slutt kl. 21.45 
 
 
 
 
 
 
 
Elin Horn Galtung       Anne Marie Nordby 
Leder         Sekretær 
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